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Jerzy Szmit 

Poseł na Sejm RP 

Klub Parlamentarny  

Prawo i Sprawiedliwość 

 

 

Szanowna Pani  

Ewa Kopacz  

Marszałek Sejmu  

Rzeczypospolitej Polskiej  

 

 

Na podstawie art. 192 Regulaminu Sejmu niniejszym składam na ręce Pani Marszałek 

interpelację do Pana Jarosława Gowina Ministra Sprawiedliwości 

w sprawie zapisu w uzasadnieniu do projektu Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości 

zmieniającego rozporządzenie dotyczące umundurowania funkcjonariuszy Służby 

Więziennej 

 

 

         Jerzy Szmit 

         Poseł na Sejm RP              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                                                                                                                               

Warszawa, dnia 20 listopada 2012r. 

Jerzy Szmit  

Poseł na Sejm RP 

Klub Parlamentarny  

Prawo i Sprawiedliwość 

Pan  

Jarosław Gowin 

Minister Sprawiedliwości  

 

Interpelacja 

w sprawie zapisu w uzasadnieniu do projektu Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości 

zmieniającego rozporządzenie dotyczące umundurowania funkcjonariuszy Służby 

Więziennej 

          

Szanowny Panie Ministrze, 

     Zwrócili się do mnie przedstawiciele Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego  

Funkcjonariuszy i Pracowników Więziennictwa w Olsztynie, którzy są głęboko zaniepokojeni 

uzasadnieniem do projektu Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości, zmieniającego 

rozporządzenie w sprawie umundurowania funkcjonariuszy Służby Więziennej.  

Zmiany proponowane w rozporządzeniu mają spowodować oszczędności  

w budżecie służby więziennej, a zaoszczędzone pieniądze mają zostać przeznaczone  

na poprawę warunków bytowych osadzonych w więzieniach. Poniżej zwrot pochodzący  

z Uzasadnienia wspomnianego projektu Rozporządzenia:  

„W związku z występującym od szeregu lat niedoszacowaniem budżetu więziennictwa, środki 

finansowe uzyskane w wyniku wejścia w życie przedmiotowego rozporządzenia przeznaczone 

zostaną na sfinansowanie wydatków budżetowych związanych z zapewnieniem odpowiednich 

warunków bytowych osobom osadzonym w zakładach karnych i aresztach śledczych”.  

Panie Ministrze,  

1. Czy prawdą jest, że Ministerstwo przygotowuje takie zmiany?  

2. Czy rzeczywiście beneficjentami oszczędności mają być osadzeni w zakładach 

karnych? 

3. Czy słuszna jest taka filozofia władzy, która wobec narastającego kryzysu 

gospodarczego, na uprzywilejowanej pozycji stawia przestępców odbywających kary 

więzienia, a pozbawia należności tych, którzy służą społeczeństwu?  

      

Jerzy Szmit 

         Poseł na Sejm RP              


